
Данијела Мартиновић 

Питање постављено Агенцији за безбједност хране БиХ – „Зашто Правилник о 

микробиолошким критеријумима за храну није прошао процедуру усвајања у Савјету 

министара?” 

Питања постављена Институту за стандардизацију БиХ: 

1. “Зашто БАС стандарди нису преведени на језике народа БиХ или барем на један 

од службених језика у БиХ? 

2. Зашто је БАС стандард – Општи захтјеви за компетентност испитних и 

калибрационих лабораторија преведен на босански језик, а ни једна друга 

процедура за примјену овог стандарда није преведена?”  
 


